
PROTOKÓŁ Nr 4/2007 
z posiedzenia Konwentu  Rady Miejskiej 

odbytego w dniu 11 pa ździernika 2007 roku 
 

Obecni na posiedzeniu: 
Jan Mazur – Przewodniczący Rady 
Sylwester Budych – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności  
Krzysztof Krzywak – Przewodniczący Komisji Gospodarki i BudŜetu 
Dariusz Drosik – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 
Ryszard Dembniak – Przewodniczący klubu radnych GIW 
Ryszard Stachowiak – Przewodniczący klubu radnych GWS 
Nieobecni: 
GraŜyna Znamirowska – Szwarc – Wiceprzewodniczący Rady 
Andrzej Budych –  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
 
Jan Mazurek Burmistrz 
Ewa Omelczuk Zastępca Burmistrza 
Aneta Nawracała Skarbnik 
 
Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.16.00 
 
Porządek posiedzenia:  

1. Zgodnie z planem pracy Rady i Komisji Stałych 
 
Skarbnik Aneta Nawracała  omówiła projekt uchwały dot. zmian w budŜecie gminy. 
Poinformowała, Ŝe podjęcie w/w uchwały jest niezbędne w celu podjęcia uchwały dot. w 
sprawie zasad udzielania oraz wysokości dotacji z budŜetu Gminy Zbąszynek na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w kościele filialnym Parafii Rzymsko-
Katolickiej w Kosieczynie- Kościół p.w. św. Szymona i Judy Tadeusza. 
Przewodnicz ący Komisji Porz ądku Publicznego i Praworz ądności Sylwester Budych   
zgłosił zapytanie odnośnie kwoty przeznaczonej na utrzymanie dróg czy była ona 
niewystarczająca, Ŝe ją powiększamy? 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, Ŝe do końca roku zostało 30 tys. zł i jest to kwota 
niewystarczająca. 
Przewodnicz ący Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu Krzysztof Krzywak   zapytał, czy z tej 
kwoty są wyspecyfikowane jakieś konkretne drogi do remontu? 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, Ŝe nie kwota nie obejmuje konkretnych dróg a drobne 
remonty niezbędne do przeprowadzenia. 
Przewodnicz ący Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu Krzysztof Krzywak   wystąpił z wnioskiem 
o przygotowanie na posiedzenie Komisji informacji odnośnie wydatków w poprzednim roku 
na remont i utrzymanie dróg. 
Konwent skierował projekt uchwały pod obrady Komisj i. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała  omówiła projekt uchwały dot. zasad udzielania oraz wysokości 
dotacji z budŜetu Gminy Zbąszynek na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane w kościele filialnym Parafii Rzymsko-Katolickiej w Kosieczynie- Kościół p.w. św. 
Szymona i Judy Tadeusza. 
Konwent skierował projekt uchwały pod obrady Komisj i. 
 
Przewodnicz ący Komisji Porz ądku Publicznego i Praworz ądności Sylwester Budych   
zapytał, czy Burmistrz planuje zaciągnąć kredyt pod konkretną inwestycję, gdyŜ jest 
stworzony limit na kwotę 114 tys? 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, Ŝe chciałby w tym roku rozpocząć remont ulicy Małej 
w Zbąszynku. 



Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zapytał, czy jest moŜliwość dofinansowania remontów 
dróg z Lubuskiego Regionalnego Programu Operacyjnego. 
W odpowiedzi Zastępca Burmistrza poinformowała, Ŝe remonty dróg gminnych znajdują się 
na ostatnim miejscu na liście dofinansowanych zadań przez Program, moŜna je jedynie ująć 
i połączyć z większym zadaniem. 
Konwent skierował projekt uchwały pod obrady Komisj i. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała  omówiła projekt uchwały dot. w sprawie zaciągnięcia kredytu 
inwestycyjnego-długoterminowego w roku 2007 z przeznaczeniem na realizację zadania 
inwestycyjnego (okres kredytowania – 4 lata). Ponadto przedstawiła kalkulację banków 
odnośnie kosztów kredytu. 
Konwent skierował projekt uchwały pod obrady Komisj i. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował o posiedzeniu Komisji Regulaminowej, 
które odbędzie się 16 października o godz.9.00. Komisja podczas posiedzenia zapozna się z 
całą dokumentacją osób proponowanych na ławników do Sądu Rejonowego w Świebodzinie.  
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk  poinformowała Konwent o planowanym w listopadzie 
podjęciu uchwały odnośnie stawek podatkowych i opłatach lokalnych na 2008 rok. Ponadto 
zaproponowała podjęcie w listopadzie uchwały w sprawie określenia warunków udzielenia 
pomocy de minimis na utworzone nowe miejsca pracy związane z nową inwestycją w 
zakresie zwolnień z podatku od nieruchomości w Gminie Zbąszynek.  
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił członkom Konwentu listę zaproszonych 
gości na wspólne posiedzenie Komisji w sprawie analizy celów Strategii. 
 
Przewodnicz ący Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu Krzysztof Krzywak   zapytał jak Burmistrz 
wyobraŜa sobie sytuację stadionu? 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, Ŝe jest obecnie na etapie przemyśleń tego tematu i 
skłania się ku rozdzielenia kultury od sportu. 
Przewodnicz ący Komisji Porz ądku Publicznego i Praworz ądności Sylwester Budych   
zaproponował oddanie kompleksu w prywatne zarządzanie poprzez przetarg na dzierŜawę, 
ale zastrzec sobie przy tym pewną kontrolę. 
 
Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 
 
Przewodniczący Rady  
 
Jan Mazur 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
Otrzymują: 
1. Przewodniczący Rady 
2. Burmistrz 
3. p.o. Sekretarz 
4. Skarbnik 
 


